



MAJLIS DAERAH ROMPIN  
26800 KUALA ROMPIN  
PAHANG DARUL MAKMUR

## NOTIS SEBUTHARGA GRED 'G1'

1. Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) Dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/ CIDB) dalam Kelas dan Gred pendaftaran yang berkaitan dan mendaftar dengan MDR, serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

BIL	NO. SEBUTHARGA	GRED	PENGKHUSUSAN	HARGA	TAJUK SEBUTHARGA
i.	MDR/SH/6/2021	G1	ME & E04, E11 & ST – KELAS C	RM 10.00	BINA BAHARU LAMPU JALAN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI JALAN MERCHONG UTARA, MUADZAM SHAH, DAERAH ROMPIN, PAHANG DARUL MAKMUR.
ii.	MDR/SH/8/2021	G1	B04 & CE01	RM 10.00	KERJA-KERJA MEMBARUMUKA JALAN SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI DI JALAN TAMAN ROMPIN INDAH, KUALA ROMPIN, PAHANG DARUL MAKMUR
iii.	MDR/SH/9/2021	G1	B04 & CE01	RM 10.00	KERJA-KERJA MENURAP SEMULA PERMUKAAN JALAN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI JALAN TAMAN PERMAI JAYA, TELUK GADING, KUALA ROMPIN, PAHANG DARUL MAKMUR

2. Dokumen Sebutharga boleh diperolehi di Pejabat Majlis Daerah Rompin, Pahang Darul Makmur dan Pejabat Majlis Daerah Rompin Cawangan Muadzam Shah yang akan dijual pada Tarikh **09 MAC 2021 ( SELASA )** semasa waktu pejabat. Petender yang berminat dikehendaki membuat bayaran pada harga yang ditetapkan secara tunai sebagai bayaran Dokumen Sebutharga.

3. Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada penama dalam lesen yang berdaftar sahaja. Untuk maksud ini, kontraktor dikehendaki membawa membawa cop syarikat, Sijil Pendaftaran Asal Taraf Bumiputera (BPKU) dan Sijil CIDB beserta Sijil Perolehan Kerajaan (CIDB) dan Sijil Pendaftaran MDR dan satu salinan sijil-sijil berkenaan.

4. Petender yang berminat adalah **DINASIHATKAN** membuat lawatan tapak sendiri. Pihak Majlis Daerah Rompin tidak akan bertanggungjawab jika berlaku sebarang kesilapan dalam menghangakan sebutharga.

5. Dokumen Sebutharga yang telah siap diisi dengan lengkap dan ditandatangani hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bertakri bertulis Nombor dan Nama Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Bilik Mesyuarat Melur, Pejabat Majlis Daerah Rompin, 26800 Kuala Rompin, Pahang Darul Makmur atau Pejabat Majlis Daerah Rompin Cawangan Muadzam Shah pada atau sebelum jam 12.00 tengahari, pada tarikh 18 MAC 2021 ( KHAMIS ).

6. Majlis Daerah Rompin tidak terikat untuk menerima mana-mana tawaran sebutharga yang terendah atau mana-mana tawaran sebutharga.

Tarikh : 3/3/2021



( NIK MOHD NAWAWI BIN NIK MOHD NAAIM )  
JURUTERA AWAM,  
MAJLIS DAERAH ROMPIN